
Van: geanonimiseerd 
Verzonden: dinsdag 14 mei 2024 04:46 
Aan: griffie <griffie@huizen.nl> 

 
Onderwerp: Voetbalvelden SV Huizen 

Beste gemeenteraad van Huizen,  
   
Het is meer dan jammer dat er voetbal velden verdwijnen bij SV Huizen voor woningbouw. Niet dat 
woningbouw niet belangrijk is, maar dat is sporten ook. De capaciteit naar beneden betekend ook 
dat er minder gevoetbald kan worden terwijl de velden al flink intensief gebruikt worden. Met deze 
schrijven hoop ik dat de gemeente Huizen er toch nog eens naar wild kijken om de voetbalvelden 
aantal zo als ze nu zijn te behouden. Voor nu en in de toekomst. Voor de jeugd en gevorderden. Zo 
kan iedereen in beweging blijven. Op naar een goede toekomst voor voetballend Huizen. Dus 
gemeente Huizen investeer in die toekomst met mooie nieuwe kunstgrasvelden en vooral NIET 
minder.  
   
Mvg, geanonimiseerd 
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